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Concept Verslag vergadering Gewest  Noord-Holland 
 

Datum: zaterdag 29 maart 2014 

Plaats: Café restaurant de Pont, Buiksloterweg 3, 1331 CC Amsterdam-Noord. 

Aanvang: Regiodag inloop 9.30, Gewestelijke Vergadering 13.30 

 

1. 13.30  Opening, vaststelling agenda 

- Er zijn ongeveer 50 aanwezigen. 

 

2. 13.35  Ingekomen stukken en mededelingen. 

- Er zijn een aantal afmeldingen. 

 

3. 13.40  Verslag december 2013.  

- Het verslag zal alsnog worden gepubliceerd op de website. 

 

4. Politieke actualiteit. 

- Xander den Uijl: Fractie gaat werken aan aanpak PVV via motie met D66 . 

- Over Kernafval van Petten zijn vragen door Gohdar Massom gesteld. We gaan laten zien dat 

we er toe doen en zijn vol goede moed. 

- Waterschappen:Kees Stam meldt dat HHNK volgens de OESO hoge beoordeling verdient 

(8,5) voor de uitvoering van de taken. Ook meldt hij de voor de PvdA succesvolle aanleg van 

een strand voor de Hondsbosse Zeewering. De overdracht van het Wegenbeheer naar 

degemeenten duurt nog wel een jaar. Er is een nieuwe norm voor waterveiligheid 

 

5. 13.45  Jaarverslag. 

- Reini Kaas mist in het verslag over de regiodag van 23 mei het woord 

waterschappen terwijl water een van de thema’s was. Er zal een aangepaste tekst 

worden gepubliceerd. 

- Het verslag wordt vastgesteld. 

 

6. 13.50  Verslag kascommissie 

- Het uitgebreide schriftelijke verslag wordt toegelicht door Jaap Talsma: Door 

problemen bij de penningmeester waren de stukken erg laat klaar. Dit komt ook 

doordat het systeem van het PB het niet gemakkelijk maakt. De commissie en 

afdeling West adviseren een goede beginbalans te maken en aan het eind een juiste 

eindbalans. Het is met moeite wel te doen met het systeem. 

- Er is een verschil bij de post  ‘contributies politici’ doordat bijdragen over de 

jaarwisseling heen zijn binnengekomen. 

 

7. 13.55  Jaarrekening 

- De onderbesteding op de post webbeheer is ontstaan doordat de ambities op dat 

punt niet zij uitgevoerd. 

- Het vermogen is hoog doordat het activiteitenfonds wordt onderbenut en sommige 

dingen niet van de grond zijn gekomen. 

- Het bestuur wordt verzocht de middelen in te zetten voor de verkiezingen van de 

Provinciale Staten en de Waterschappen in 2015. 

- Rian van Dam wijst op de reorganisatie van het PB die voor het Gewest nieuwe 

taken en uitgaven met zich mee zullen brengen. 
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- Paulien van Bodegraven vraagt  hoe het komt dat de 

afdelingen in Kennemerland niet weten dat er middelen zijn voor activiteiten.  

Rian van Dam zegt toe dat er aandacht aan de mogelijkheden zal worden besteed 

via o.a. Provinciaal. 

- De Jaarrekening wordt vastgesteld onder de toezegging dat de aanbevelingen van 

de kascommissie worden overgenomen. 

 

8. 14.00. Bestuursverkiezingen: toelichting procedure. 

- Er worden geen tegenkandidaten gesteld 

 

9. 14.05  Benoeming stemcommissie. 

- Vervalt 

 

10. 14.10. Toelichting voordracht door kandidaatstellingscommissie 

- Voorzitter Joyce Sylvester  geeft een uitgebreide toelichting in aanvulling op het schriftelijke 

verslag van de commissie Er hadden zich 12 kandidaten gemeld  en er zijn 12 gesprekken 

gevoerd.Ze stelt de voorgedragen kandidaten en de partijgenoten op alfabetische lijst voor.  

- Onder een daverend applaus wordt de voordracht van Ed Bausch, Linda Maasdijk, Marieke 

van Duijn, Auke Ham, Maarten Aleva en Marianne Troostwijk bij acclamatie door de GV 

vastgesteld. 

 

11. 14.25. Verkiezing bestuursleden in functie (secretaris) 

- De voordracht van Eelco Taams als secretaris wordt door de GV vastgesteld. 

 

12. 14.30. Verkiezingen vacatures algemeen bestuur 

- Besluit tussentijdse vacatures wordt vastgesteld met de aanvulling op voorstel van Jaap 

Talsma dat stap c in de procedure niet via coöptatie plaatsts vind maar via bevestiging door 

de GV. (Uiteraard worden wijzigingen door het GV vastgesteld met mogelijkheid een 

tegenkandidaat te stellen.) 

- Het verzoek dit ook duidelijk, op website te zetten zal worden uitgevoerd door het bestuur. 

 

13. 15.15. Statenverkiezingen en Waterschapsverkiezingen 

- Lucien Nix heeft een overzicht van de uitslagen GR2014. Wordt uitgedeeld en toegelicht. 

Hij roept de vergadering op om met ideeën te komen. (?)Stuur mail naar gewest. 

- Voorstel: document ook versturen aan de afdelingen. (Wordt toegezegd.) 

Paulien van Bodegraven: Velsen ontbreekt. 

Egbert de Vries  wil graag de informatie die het gewest ontvangt terug hebben bij het  PB 

- Arendjan Nieuwenburg stelt voor  Raadsleden bij elkaar te brengen. Kan het gewest dat 

organiseren? Dit wordt toegezegd. 

Rian van Dam: In Juni organiseren we een voorzittersoverleg met  gewest en afdelingen.  

Jaap Talsma  wijst  op herkansingsmogelijkheden voor de partij: ook in in Alkmaar in November. 

Hij doet beroep op ondersteuning van het gewest.. Hij zoekt daarover contact met het 

secretariaat. 

- Proces verkiezingen: Wordt vastgesteld. 

- Besluit mandatering instelling kandidaatstellingscommissies: GV akkoord. 

- Besluit deelname Waterschapsverkiezingen en Statenverkiezingen.  
- Reinie Kaas onderbouwt daarbij het voorstel over deelname Waterschappen. 

 
Voorstel aangenomen. 
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- Besluit lijsttrekkerverkiezingen: Het bestuur stelt voor geen ledenraadpleging voor de 

lijsttrekkerverkiezing te organiseren. Amsterdam West wil argumentatie waarom niet en wil 

wel lijsttrekkerverkiezingen. Ook Egbert de Vries en anderen stellenvoor het wel te doen. Men 

verwacht meer aandacht voor de PS als het wel gebeurt. 

 

Jaap Talsma vraagt of het gaat om een  onafhankelijke commissie of een advies commissie van het 

bestuur (Het gaat om een adviescommissie, hetgeen wordt geaccepteerd door de GV.). 

 
Ledenraadpleging lijsttrekker . Er wordt voorgesteld ook  primaries te organiseren.  

 

Iemand uit Amsterdam stelt voor geen primaries  te organiseren en  en vraagt te letten op 

kandidaatstelling van vrouwen. 

 

Xander den Uijl: Fractie is tegen lijsttrekkerverkiezingen.  Het geeft interne strijd en helpt niet maar 

remt ons. Gezien de aard van de Provinciale Staten passen lijsttrekkerverkiezingen niet. 

Zoeken naar de verschillen minder belangrijk . Liever energie richten op inhoud en campagne. Gaat 

lijsttrekkersdebat echt opleveren wat wordt verwacht? 

 

Eelco Taams vraagt naar ervaringen bij GR2014 met lijsttrekkerverkiezingen en het effect op het 

resultaat. Die opmerking valt verkeerd. Martien Brander spreekt over de positieve ervaringen in Haarlem 

. Ook zijn er positieve ervaringen in Hollands Kroon, maar die gaan over lijsttrekkersdebatten met alle 

partijen. 

 

Pauline van Bodegraven wil internet verkiezingen en een paar debatten. Er is in de GV veel draagvlak 

voor lijsttrekkerverkiezingen . Praktisch voorstel Nieuwenburg: nu wel voorbereiden maar de uitvoering 

laten afhangen van wie zich aandient. 

Joyce Sylvester vraagt begrip voor het voorstel van het bestuur en wijst er op dat het wel allemaal moet 

worden georganiseerd. Amsterdam West stelt voor het nu niet uit te sluiten en volgt Jan Nieuwenburg’s 

voorstel.Joyce Sylvester steunt Jan Nieuwenburg en het bestuur neemt het over:  ledenraadpleging voor 

lijsttrekker PS. 

 

Waterschappen:  De vraag is of die lijsttrekkerverkiezingen op zelfde manier als de PS moeten worden 

georganiseerd ? Martien Brander pleit dat niet te doen. 

 

Besluit GV: instemming om voor Waterschappen niet een ledenraadpleging te organiseren. 
 

Op verzoek Martien Brander: Bestuur legt voorstel voor m.b.t . profiel en geschiktheid kandidaat 

gedeputeerden en zal de commissie opdracht meegeven kijk of er geschikte gedeputeerden of DB 

Waterschapsbestuurders zijn. 

 

 

14. 15.45.Rondvraag en afsluiting 

 
Rondvraag. 

 

- Provinciale opschaling : misschien ook een rol bij discussie lijsttrekkers verkiezingen. 

 

- Pauline: vorige bijeenkomst: in Velsen en IJmuiden was een pijnlijk punt de opheffing van de Fast 

Flying Ferry. Ze is nu blij met het budget voor onderzoek naar een alternatief. Wanneer komt er een 

mogelijkheid waterverbinding Amsterdam en IJmond? Ze verzoekt  er over te blijven communiceren. 
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Eelco Taams 


